
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 20. marts 2018 stillet følgende 

spørgsmål 717 (alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL). 

 

Spørgsmål 717:  

”Vil ministeren redegøre for, hvad det ville koste at indføre laboratorietest i form af 

hhv. FTRI og GCMS af kvalitet og indhold af stoffer i tilknytning til de eksisterende fi-

xerum?” 

 

Svar: 

Sundheds- og Ældreministeriet har til brug for besvarelsen indhentet vedlagte bidrag 

fra Sundhedsstyrelsen. 

 

Jeg kan henholde mig bidraget. 

 

Jeg vil sørge for, at bidraget sendes til orientering for følgegruppen vedrørende sto-

findtagelsesrum forud for gruppens næste møde, der finder sted den 16. maj 2018. 

Ud over af repræsentanter for målgruppen består følgegruppen bl.a. af repræsentan-

ter for de kommuner, som har stofindtagelsesrum, og som er ansvarlige for finansie-

ringen heraf.  

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Ellen Trane Nørby      /      Lars Petersen 
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